
 

Protokoll fört vid Kvibille Bollklubbs, organisationsnr. 849200-5981, 

årsmöte 2023, datum 2024-01-25 kl.19.00 

 

 

 

 

 

1. Årsmötet öppnades av ordförande Christian Bångdal, som hälsade alla välkomna. 

 
2. Mötet fann årsmötet behörigt utlyst. 

 
3. Dagordningen godkändes av årsmötet. 

 
4. Antalet röstberättigade fastställdes till 16 stycken.  

Röstlängd bifogas protokollet, se bilaga 1. 

 
5. Till ordförande för mötet förslås Sören Ljungek. 

 

Årsmötet väljer Sören Ljungek. 

 
6. Till sekreterare för mötet föreslås Sara Persson. 

 

Årsmötet väljer Sara Persson. 

 
7. Till justerare och tillika rösträknare föreslås Roger Bengtsson och Ola Larsson. 

 

Årsmötet väljer Roger Bengtsson och Ola Larsson.                                            . 

 
8. Styrelsen redogör för verksamheten 2023 genom sekreterare Sara Persson.  

 

Verksamhetsberättelsen läggs till handlingarna. 

 
9. Styrelsen redogör för balans- och resultaträkning genom vice kassör Lars Adolfsson. 

 

Orsak till  negativt resultat (-20 400,57kr) är betalning av STIM-avgift härrörande till 

2019 och 2022 för Västerhagen 

 

Redogörelsen läggs till handlingarna. 

 

10. Årsmötet beslutar att godkänna styrelsens verksamhetsberättelse samt bokslut för 

verksamhetsåret 2023.   

 



 

 

11. Vice kassör redogör för revisorns revisionsberättelse avseende klubben för 2023.  

 

Under granskningen har banktillgodohavanden samt övriga handlingar som lämnat 

upplysningar om förvaltning och ekonomi kontrollerats. 

Styrelsens förslag till disposition av årets resultat är att detta balanseras i ny räkning.                                                

Efter granskningen tillstyrkes att resultaträkning och balansräkning godkännes samt att 

styrelsens ledamöter beviljas ansvarsfrihet för den tid räkenskapsåret omfattar.  

 
12. Årsmötet godkänner disposition av årets resultat samt beviljar styrelsen ansvarsfrihet 

för verksamhetsåret 2023. 

 
13. Till styrelseordförande för föreningen, för 1 år 2024 föreslås Christian Bångdal. 

 

Årsmötet väljer Christian Bångdal. 

 
14. Till ledamöter i styrelsen för 2 år 2024/2025 föreslås Lars Adolfsson och Carl-Johan 

Eriksson. 

 

Årsmötet väljer Lars Adolfsson och Carl-Johan Eriksson. 

 
15. Till ledamöter i styrelsen för 1 år 2024 föreslås Joel Lindblom och Sara Persson. 

 

Årsmötet väljer Joel Lindblom och Sara Persson. 

 
16. Till suppleant i styrelsen för 2 år 2024/2025 föreslås Marcus Ekström.  

 

Årsmötet väljer Marcus Ekström. 

 
17. Till suppleant i styrelsen för 1 år 2024 föreslås Oskar Joelsson. 

 

Årsmötet väljer Oskar Joelsson. 

 
18. Till ordförande för Boulesektionen för 1 år 2024 föreslås Bo Erlandsson. 

 

Årsmötet väljer Bo Erlandsson. 

 
19. Till revisor för 1 år 2024 föreslås Pär Petersson. 

 

Årsmötet väljer Pär Petersson. 

 

20. Till revisorssuppleant för 1 år 2024 föreslås P-O Kullendorff. 

 

Årsmötet väljer P-O Kullendorff. 



 

21. Till valberedning finns inget förslag. 

 

Problematik gällande valberedning kvarstår även detta år.  

 

Årsmötet beslutar att låta styrelsen agera som föreningens valberedning till nästa 

årsmöte för 2024. 

 
22. Styrelsens förslag för medlemsavgifter för 2024: 

 

Styrelsens förslag: 

 

Medlemsavgifter: 

Stödmedlem   200 kr 

Stödmedlem inkl. matchkort  300 kr 

Guldmedlem inkl. matchkort  500 kr 

Medlem aktiv   200 kr 

Seniorrabatt (över 65 år)  50 kr 

 

Utöver medlemsavgift tillkommer träningsavgift för aktiva medlemmar enligt nedan: 

 

Träningsavgifter för aktiva medlemmar:   

Spelare första året upp till 7 år  200 kr 

Ungdom t.o.m. 14 år  400 kr 

Ungdom fr. o. m. 15 år  550 kr 

Seniorspelare (dam + herr) 19 år och äldre 1100 kr 

 

Maxtak för medlemsavgift + träningsavgift för ungdomar i samma familj 1500 kr 

(exkl. vårdnadshavares medlemsavgift). 

 

Årsmötet beslutade att fastställa styrelsens förslag. 

 
23. Övriga frågor: 

 

Ola Larsson ställer frågan om styrelsen har planerat att köpa in 9-mannamål då det 

kommer att bli obligatoriskt från och med i år. 

Styrelsens svar är att inköp av 9-mannamål ligger med i budgeten för 2024 och 

kommer att beställas inom kort.  

 

Rolf Franzén frågar hur det har gått med önskemålet som lyftes på föregående årsmöte 

om att anlägga en konstgräsplan. 

Styrelsens svar är att projektgruppen har haft problem med att hitta lämplig mark för 

ändamålet men kommer förhoppningsvis att kunna röna större framgång under 2024.  

Rolf Franzén lyfter också frågan hur det ser ut på domarfronten inför den kommande 

säsongen. 

Styrelsen svarar att det ska finnas domare för samtliga matcher.  



 

Magnus Bengtsson undrar hur styrelsen planerar att sköta den dagliga driften av våra 

anläggningar utan vaktmästare. 

Styrelsen svar är att man har skapat en arbetsgrupp med olika kompetenser för att 

kunna planera underhåll och skötsel av våra anläggningar. Den löpande skötseln 

kommer främst att skötas ideellt uppblandat med betalda uppdrag. 

En fråga som lyfts i anslutning till detta gäller ventilationen i de nya 

omklädningsrummen som behöver vara igång för att undvika t.ex. fukt, mögel etc.  

Xhymshit Tapalli som ingår i den nya arbetsgruppen svarar här att man redan planerar 

för att göra en genomlysning av våra byggnader där man kommer att titta på bl.a. 

ventilationen för att se till att våra lokaler mår så bra som möjligt.     

 

Sören Ljungek frågar hur klubben ställer sig att det finns en önskan och ett behov av 

en större idrottshall i Kvibille.  

Styrelsen svarar att Allföreningen driver den politiska påverkan i denna frågan, 

naturligtvis stödjer Bollklubben detta frågan och samarbetar mer än gärna i frågan. 

det.   

 

Kvibille Bollklubbs hederpris går i år till Christoffer Eliasson som kommer att 

presenteras med tallrik för hans insats i klubben. 

 
24. Sara Persson redogör för budgeten för 2024. 

 

Årsmötet godkänner att styrelsen kan jobba efter denna budget. 

 

25. Mötet avslutas av Christian Bångdal och Sören Ljungek tackas med en present från 

Kvibille Ostbutik. 

 

 

Halmstad 2024-01-25 

Sören Ljungek        Sara Persson  Christian Bångdal 

Ordförande årsmöte            Sekreterare årsmöte  Ordförande 

 

 

…………………………        ………………………… ………………………… 

 

 

Roger Bengtsson        Ola Larsson         

Justerare         Justerare 

 

 

 

  

 



Bilaga 1. 

 

Röstlängd 

Bo Erlandsson 

Yvonne Adolfsson 

Roger Bengtsson 

Magnus Bengtsson 

Mikael Dahl 

Ola Larsson 

Christian Bångdal 

Rolf Franzén 

Lars Adolfsson 

Sara Persson 

Stefan Johansson 

Carl-Johan Eriksson 

Marcus Ekström 

Marcus Enered 

Xhymshit Topalli 

Joel Lindblom 

 

 


